

《单词百科:hangzhou是什么意思?hangzhou怎么发音?hangzhou的解释和用法》

英语单词hangzhou是什么意思?hangzhou怎么读?hangzhou怎么发音?简答网为您整理了hangzhou的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hangzhou怎么读

hangzhou的读音:[' h ɑ : ɪ ' d ʒ ə u]

hangzhou的意思

1、杭州;

hangzhou的近义词

1、 Hangchow 杭州;

hangzhou的双语例句

1、Damask quilt covers of Suzhou and Hangzhou involve exquisite traditional embroidery.

苏杭织锦缎被面,传统绣工精湛.

2、He was appointed Resident Manager at Sofitel Xanadu Resort, Hangzhou.

秦国祥先生被任命为索菲特世外桃源度假酒店驻店经理.

3、Heaven above , Hangzhou below. Longjing green tea. silk. great food. long history.

上有天堂,下有苏杭. 龙井茶. 丝绸. 美食. 渊源历史.

4、You've seen the Broken Bridge on the White Causeway in Hangzhou's West Lake, haven't you?

你见过西湖白堤上的断桥不是?

5、This is the earliest section of the Beijing-Hangzhou Canal.

这是京杭运河最早建成的一段.

6、There is Paradise above and Suzhou and Hangzhou below.

上有天堂,下有苏杭.

7、Longjing (Dragon well) is one of the five famous springs in Hangzhou.

龙井是西湖著名的五泉之一.

8、It would be better to take Shanghai after Nanjing and Hangzhou.

在步骤上,宜将上海放在最后解决较为有利.

9、Yangzhou's canal is the oldest section of the Beijing-Hangzhou Canal.

扬州的运河是京杭大运河最古老的一段.

10、Our company near Beijing-Shanghai Railway, ancient Beijing-Hangzhou River , national way, Shanghai-Nanjing Expressway.

紧靠京沪铁路、行古运河、12国道、宁高速公路.

11、 We are in Hangzhou-Ningbo Highway.

我们在杭甬高速公路上.

12、 I'm Ruan Shaoqian, the host of the Around-Hangzhou special reports.

从本期节目的开始,我将带领大家步入中医学的世界.

13、 The scenery of Suzhou and Hangzhou in spring is attractive.

春天的苏杭,景色宜人.

14、 A saying goes, Heaven above , Suzhou and Hangzhou below.

俗话说,“ 上有天堂,下有苏杭 ”.

15、 Desperately defend and Hangzhou if circumstances do not favor a retreat.

情况不利于撤退的时候,分别固守京、、诸点,以图顽抗.

以上是简答网为您整理的hangzhou怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于hangzhou

的用法、hangzhou的释义、

hangzhou的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hangzhou>